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  Protokół nr 31/2012 
z odbytej w dniu 9 listopada 2012 roku o godz. 1500 

w Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie  
SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 radnych  
w obradach udział wzięło 15 radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 
3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 
Ad. I pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn otworzyła 
XXXI Sesję Rady Miejskiej w Cieszanowie. Następnie powitała radnych oraz zaproszonych 
gości.  

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w obradach uczestniczy  
13 radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał.  

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 
poprosiła o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięci, zmarłego Andrzeja Buczka - radnego 
Sejmiku Wojewódzkiego oraz Przewodniczącego Zarządu Regionu Ziemia Przemyska NSZZ 
„Solidarność”. 
 
Ad. I pkt. 2. 
 

Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów zgłosił wniosek  
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały:  

•   w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.  

 
W obradach uczestniczy 14 radnych, na salę obrad o godz. 1505 przybył radny 

Wojciech Broź. 
Pani Stanisława Chomyszyn poddała przedstawiony wniosek pod głosowanie  

i stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 14 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, 
„przeciw” 0 radnych.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 
zapoznała zebranych z porządkiem : 
 

I.  Sprawy organizacyjne: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXX Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II.  Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 
Rady Miejskiej.  

III.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie.  
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IV.  Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  
1) w sprawie nadania Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Cieszanowie, 
2) w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr XV/86/2011 Rady Miejskiej w 

Cieszanowie z dnia 18 listopada 2011 r. 
3) w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Miasta i Gminy Cieszanów, 
4) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego na rok 2013, 
5) w sprawie wzorów informacji w sprawie podatku rolnego, podatku od nieruchomości i 

podatku leśnego, 
6) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2013 r, 
7) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2013 r. 
8) w sprawie wzorów deklaracji na podatek rolny, podatek od nieruchomości i podatek leśny, 
9) w sprawie wzorów deklaracji na podatek rolny, podatek od nieruchomości i podatek 

leśny dla Agencji Nieruchomości Rolnych, 
10) w sprawie przyjęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości na terenie miasta i gminy Cieszanów, na których nie zamieszkują 
mieszkańcy, a powstają odpady komunalny, 

11) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, 

12) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie miasta i gminy 
Cieszanów, 

13) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, 

14) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciel nieruchomości położonych na 
terenie miasta i gminy Cieszanów, 

15) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Cieszanów, 
16) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Cieszanów, 
17) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2012 r. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

VII.  Wolne wnioski i informacje. 
VIII.  Zakończenie obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 
 

Następnie Przewodniczący poddała porządek obrad pod głosowanie w wyniku, 
którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 14 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, 
„przeciw” 0 radnych.  

 
Ad. I pkt. 3. 
 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała radnych, iż protokół XXX 
Sesji był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz został przesłany e-mailem do radnych. 
Kolejno zapytała czy ktoś wnosi uwagi do protokołu. Wobec braku uwag  Przewodniczący 
przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż protokół XXX Sesji został przyjęty, głosami „za” 
13 radnych, „wstrzymał się” 1 radny, „przeciw” 0 radny, radni głosowali poprzez 
podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi 
załącznik nr 4 do głosowania.  
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Ad. II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 
Rady Miejskiej. 

 
O godz. 1513 na salę obrad przybył radny Pan Zygmunt Lesiczka, na Sesji obecnych 

15 radnych. 
Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała, zebranych o działaniach 

podejmowanych między sesjami – informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie. 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. IV. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska: 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

1) w sprawie nadania Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Cieszanowie, - załącznik nr 7 do protokołu – uchwała nr XXXI/62/2012.  

 
Radny Pan Stanisław Myśliwy zabierając głos poprosił o wyjaśnienie zapisu § 4 ust. 2 

pkt.12 Regulaminu „prowadzenie i zapewnienie miejsc w mieszkaniach chronionych”. 
Odpowiadając Pani Elżbieta Zarębska Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Cieszanowie powiedziała, że mieszkanie chronione jest formą pomocy 
społecznej przygotowującą osoby tam przebywające, pod opieką specjalistów, do 
prowadzenia samodzielnego życia albo zastępującą pobyt w placówce zapewniającej 
całodobową opiekę. Mieszkanie chronione ma zapewniać warunki samodzielnego 
funkcjonowania w środowisku, w integracji ze społecznością lokalną. 

Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który zgłosił następujące pytania oraz uwagi 
do powyższego projektu uchwały: 

- czy prowadzenie i rozwój infrastruktury środowiskowych domów samopomocy jest 
faktycznie aktualnym zadaniem ośrodka, skoro ta placówka została z ośrodka oddzielona, 

- powiatowy urząd pracy pisany jest małą literą, 
- w statucie mowa jest o Radzie Gminy, a powinno być Rada Miejska w Cieszanowie, 
- co to jest bilet kredytowy. 
  
Odnosząc się do pytań Pani Elżbieta Zarębska powiedziała, że do niniejszego projektu 

statutu zostały wzięte wszystkie zadania, o których mówi ustawa o pomocy społecznej. 
Kolejno zaznaczyła, że pisząc statut posiłkowała się zapisami z ustawy. Ponadto powiedziała, 
że bilet kredytowany jest formą zasiłku celowego w formie niepieniężnej. Może być 
przyznany osobom bez dochodu lub z bardzo niskim dochodem, które muszą udać się do 
innej miejscowości celem załatwienia ważnych spraw rodzinnych lub urzędowych. 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, że nie wszystkie przepisy ze 
statutu muszą być obecnie realizowane. Odnośnie pisowni „powiatowy urząd pracy” małą 
literą powiedział, że ośrodek współpracuje z tą placówką w określonej sprawie i współpracuje 
nie tylko z placówką z Lubaczowa. 
 
 Przewodniczący Rady odnosząc się do zapisu art. 25 a ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym „Radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, 
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jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego” poprosiła o wnoszenie przez radnych wniosków o 
wykluczenie z głosowania. 

 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 radnych, „przeciw” – 1 
radny, „wstrzymał się” – 1 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 8 do głosowania.  
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 
uchwały: 
 

2) w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr XV/86/2011 Rady Miejskiej w 
Cieszanowie z dnia 18 listopada 2011 r. - załącznik nr 9 do protokołu – uchwała nr 
XXXI/63/2012. 

 
Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej otrzymał 

pozytywną opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 
radny, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 10 do głosowania.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

3) w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Miasta i Gminy Cieszanów, - załącznik nr 11 
do protokołu – uchwała nr XXXI/64/2012. 

 
Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radny, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni 
głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk 
głosowania stanowi załącznik nr 12 do głosowania.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

4) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego na rok 2013, - 
załącznik nr 13 do protokołu – uchwała nr XXXI/65/2012. 

 
Pan Zdzisław Zadworny przedstawił prezentację planowanych podatków w gminie 

Cieszanów – stanowi ona załącznik nr 14 do protokołu. 
Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu 

Komisji nikt nie przedstawił prezentacji, a można byłoby się do tej informacji odnieść. 
Zaznaczył, że rok temu już zwracał uwagę, że podwyżka podatku w gminie Cieszanów jest 
najwyższa (wzrost ponad 60%) i okazuje się, że podatek na 2013 rok jest na tym samym 
poziomie. Mówca dodał, że podatek w gminie Cieszanów jest jednym z najwyższych w 
województwie podkarpackim. Kolejno powiedział, że przedstawiając prezentację Pan 
Burmistrz mówił o rzeczach potrzebnych, tylko dlaczego nie wspomniał o tych 
niepotrzebnych tj. festiwale, koncerty, światełka, lasery. Radny zapytał czy stać rolników z 
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gminy Cieszanów, aby płacili takie podatki. Radny zaproponował obniżenie podatku do 
stawek, które obowiązują na terenie powiatu lubaczowskiego i gmin ościennych. 

Radny Pan Edward Dziaduła zabierając głos powiedział, że jest bulwersujące to co 
powiedział Burmistrz - „że się z tym nie zgadza, że ludziom żyje się źle”, bo jak jeździ się 
samochodem za 110 tys. zł to nie widzi się, że ludziom żyje się źle.  Ponadto powiedział, że 
przychyla się do wniosku radnego Wojciecha Brozia o obniżenie podatku o 5 złotych. 

Głos zabrała Pani Stanisława Chomyszyn, która powiedziała, że nie słyszała, żeby Pan 
Burmistrz powiedział, że ludziom żyje się dobrze, słyszała, że powiedział, że wie, że 
ludziom żyje się źle.  

Kolejno w temacie głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan 
Fryderyk Zaborniak, który powiedział, że każdy chciałby płacić niższe podatki, ale każdy 
żąda także, aby była w miejscowości szkoła, drogi wyremontowane oraz inne inwestycje, a 
tych dwóch rzeczy nie da się pogodzić.  

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, że podatek gminy Cieszanów 
jest najwyższy w powiecie lubaczowskim, ale nie jest najwyższy w województwie 
podkarpackim jak twierdził radny Wojciech Broź. Mówca zaznaczył, iż budżet Rock 
Festiwalu to ponad 400 tys. zł i tyle środków zostało zebranych przez Centrum Kultury i 
Sportu w Cieszanowie, a samo wydarzenie ma znaczenie gospodarcze, gdyż kwota za jaką 
zostały zakupione towary w placówkach na terenie gminy Cieszanów – kwota 1,5 mln – 2 
mln złotych stanowi wsparcie gospodarcze dla regionu. Odnośnie do wypowiedzi radnego 
Edwarda Dziaduły mówca zaznaczył, że nie powiedział ani jednego słowa, że ludziom żyje 
się dobrze. 

Projekt uchwały na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał pozytywną 
opinię. 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 
głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 11 radnych, „przeciw” – 3 
radnych, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za 
pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 15 do 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, o godz. 1635 wyszedł radny Jacek 
Zając. 

 
Przewodniczący ogłosiła 5 minut przerwy. O godzinie 1645 wznowiono obrady. W obradach 
udział bierze 15 radnych. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

5) w sprawie wzorów informacji w sprawie podatku rolnego, podatku od 
nieruchomości i podatku leśnego, - załącznik nr 15 do protokołu – uchwała nr 
XXXI/66/2012. 

 
Projekt uchwały na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał pozytywną 

opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 
radnych, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za 
pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 16 do 
głosowania.  
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Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 

 
6) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

2013 r, - załącznik nr 17 do protokołu – uchwała nr XXXI/67/2012. 
 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż stawki podatku od środków 
transportowych na rok 2013 zostały podwyższone  średnio o 4% od stawek z roku ubiegłego. 

Projekt uchwały na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał pozytywną 
opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 radnych, „przeciw” – 1 
radny, „wstrzymał się” – 1 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 18 do głosowania. 

 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 

 
7) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2013 r. - 

załącznik nr 19 do protokołu – uchwała nr XXXI/68/2012. 
 
Przewodniczący poinformowała zebranych o autopoprawce wniesionej na posiedzeniu 

Komisji – w § 1 ust. 2 lit. d otrzymuje brzmienie „związanych z udzielaniem świadczeń 
zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty 
udzielające tych świadczeń - od 1m2 powierzchni użytkowej 4,63zł”.  

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała autopoprawkę pod 
głosowanie i stwierdziła, iż została ona przyjęta głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 
radny, „wstrzymał się” – 0 radny. 

W obradach udział bierze 14 radnych, o godz. 1700 salę obrad opuścił, po wcześniejszym 
usprawiedliwieniu radny Edward Dziaduła. 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż nie wszystkie stawki podatku 
od nieruchomości na rok 2013 zostały podwyższone o 4% od stawek z roku ubiegłego. 

Projekt uchwały na Komisji Budżetowej uzyskał pozytywną opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały z autopoprawką 
pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 radnych, „przeciw” – 1 
radny, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 20 do głosowania 
 
Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

8) w sprawie wzorów deklaracji na podatek rolny, podatek od nieruchomości i podatek 
leśny, - załącznik nr 21 do protokołu – uchwała nr XXXI/69/2012. 

 
Projekt uchwały na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał pozytywną 
opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 
radnych, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za 
pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 22 do 
głosowania. 



7 
 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 
 

9) w sprawie wzorów deklaracji na podatek rolny, podatek od nieruchomości i 
podatek leśny dla Agencji Nieruchomości Rolnych, - załącznik nr 23 do protokołu – 
uchwała nr XXXI/70/2012. 

 
Projekt uchwały na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał pozytywną 

opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod głosowanie i 
stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 24 do głosowania. 
 

Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który zapytał dlaczego Przewodniczący Rady 
nie przegłosowała wniosku zgłoszonego przez niego w sprawie obniżenia podatku rolnego. 

Odpowiadając Pani Stanisława Chomyszyn Przewodniczący Rady Miejskiej w 
Cieszanowie powiedziała, że nie został zgłoszony wniosek formalny w tej sprawie. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

10) w sprawie przyjęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości na terenie miasta i gminy Cieszanów, na których nie zamieszkują 
mieszkańcy, a powstają odpady komunalny, - załącznik nr 25 do protokołu – uchwała 
nr XXXI/71/2012. 

 
Pan Zdzisław Zadworny poinformował zebranych, iż powyższy projekt uchwały jest 

propozycją, aby gmina zbierała odpady komunalne od wszystkich. 
Projekt uchwały na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał pozytywną 

opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 
radny, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 26 do głosowania 
 
Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

11) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, - załącznik nr 27 do protokołu – uchwała nr XXXI/72/2012. 

 
Głos zabrał Burmistrz, który powiedział, iż ustawa wprowadza cztery metody naliczania 

opłaty za odpady komunalne w gospodarstwach domowych, mówca zaznaczyła, iż w gminie 
Cieszanów została wybrana metoda od liczby mieszkańców w gospodarstwie domowym. 

Projekt uchwały na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał pozytywną 
opinię. 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 
głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 
radnych, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za 
pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 28 do 
głosowania 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

12) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie miasta i gminy 
Cieszanów, - załącznik nr 29 do protokołu – uchwała nr XXXI/73/2012. 
 

Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów zgłosił autopoprawkę do powyższego projektu 
uchwały i poprosił o zmianę zapisu § 1 ust. 3 „u sołtysa danej miejscowości” na „u inkasenta 
w danej miejscowości”. 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała autopoprawkę pod 
głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 
radnych, „wstrzymał się” – 0 radny. 

Projekt uchwały na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał pozytywną 
opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały z 

autopoprawką pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki 
oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 30 do 
głosowania. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

13) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, - załącznik nr 31 do protokołu – uchwała nr 
XXXI/75/2012. 

 
Projekt uchwały na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał pozytywną 

opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod głosowanie i 
stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 radnych, „przeciw” – 0 radny, 
„wstrzymał się” – 1 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 32 do głosowania. 
 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

14) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciel nieruchomości położonych na 
terenie miasta i gminy Cieszanów, - załącznik nr 33 do protokołu – uchwała nr 
XXXI/76/2012. 

 
Projekt uchwały na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał pozytywną 

opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod głosowanie i 
stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radny, 



9 
 

„wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 34 do głosowania 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

15) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Cieszanów, - załącznik nr 35 do protokołu – uchwała nr XXXI/77/2012. 

 
Przewodniczący Rady poinformowała o opinii Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 

Lubaczowie do powyższego projektu regulaminu. 
Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który powiedział, iż regulamin jest bardzo 

rozbudowany i utrudni życie mieszkańcom. Dodał, iż regulamin należy dostosować do 
warunków gminy Cieszanów. 

Pan Zdzisław Zadworny odnosząc się do powyższego powiedział, iż regulamin opiera się 
o zapisy ustawy. 

Projekt uchwały na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał pozytywną 
opinię. 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 
głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 12 radnych, „przeciw” – 0 
radny, „wstrzymał się” – 2 radnych. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za 
pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 36 do 
głosowania. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

16) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Cieszanów, - załącznik 
nr 37 do protokołu – uchwała nr XXXI/78/2012. 
 

Projekt uchwały na Komisji Budżetowej uzyskał pozytywną opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 radnych, „przeciw” – 0 
radny, „wstrzymał się” – 1 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 38 do głosowania. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

17) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2012 r. - załącznik nr 39 do protokołu 
– uchwała nr XXXI/79/2012. 

 
Przewodniczący Rady poinformowała o autopoprawce do powyższego projektu uchwały 

tj. dopisanie w § 2 ust. 3 i 4. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała autopoprawkę pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 
radnych, „wstrzymał się” – 0 radny. 

Projekt uchwały na Komisji Budżetowej uzyskał pozytywną opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 radnych, „przeciw” – 0 
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radny, „wstrzymał się” – 1 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 40 do głosowania. 
 
Ad. VIII.  Interpelacje i zapytania radnych . 
  

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w dniu 
dzisiejszym nie wpłynęła żadna interpelacja. Radni nie zgłosili żadnych zapytań. 
 
Ad. IX. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
 
 Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn przeszła do kolejnego punktu. 
 
Ad. X. Wolne wnioski i informacje. 
 

Pan Zdzisław Zadworny poinformował zebranych, iż Zakład Obsługi Gminy w 
Cieszanowie otrzymał postanowienie Sądu Rejonowego w Rzeszowie, w sprawie 
rozszerzenia przez zarząd działalności spółki o prowadzenie przedszkoli, szkół 
podstawowych i gimnazjów na terenie gminy Cieszanów, które jak twierdzi Związek 
Nauczycielstwa Polskiego jest niezgodne z prawem, jednakże w przedmiotowym 
postanowieniu Sąd pisze, że nie można uznać, że wpisanie przedmiotu działalności spółki tj. 
prowadzenie przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjów jest niedopuszczalne ze względu 
na obowiązujące przepisy prawa. Ponadto mówca powiedział, iż obecnie toczy się 
postępowanie w Prokuraturze w Lubaczowie dotyczące wpisu do działalności spółki 
przedmiotu - prowadzenie przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjów. 

Głos zabrał sołtys wsi Kowalówka Janusz Weber, który poruszył następujące tematy: 
• dot. zachowania radnych po punkcie ”Interpelacje i zapytania radnych” tj. pakowanie 

laptopów, rozmowy, 
• co dzieje się z wnioskami zgłaszanymi przez sołtysów (np. podwyższenie diet dla 

sołtysów), 
• przegląd wyposażenia naukowego i sportowego w szkołach z terenu gminy Cieszanów 

przez Komisję Oświaty Kultury i Sporty, 
 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn zabierając głos powiedziała, iż 
wnioski zgłaszane przez sołtysów są przedyskutowywane i niektóre z nich są w tzw. 
„zamrażarce”.  

Odnosząc się Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż do 30 października Burmistrz składa 
sprawozdanie dot. realizacji zadań oświatowych i w tym dokumencie znajduje się ocena szkół 
w różnym kontekście i będzie na ten temat debata. Mówca zaznaczył, iż szkoły w 
Kowalówce, Niemstowie i Nowym Siole przy procesie wygaszania zostały uszczuplone z 
wyposażenia, ale na pewno sukcesywnie placówki te zostaną uzupełnione w pomoce 
naukowe. Ponadto mówca poinformował zebranych, iż odbywa się w urzędzie kontrola NIK 
dot. likwidacji szkół. Kolejno Burmistrz powiedział, iż wyprzedzając pytania organizacja 
„Dnia Niepodległości” kosztować będzie12 tysięcy złotych. 

W temacie reorganizacji szkół głos zabrał radny Wojciech Broź, który powiedział, że 
jeżeli Burmistrzowi chodziłoby o dobro dzieci to wcześniej nie likwidowałby szkół, a 
przekazanie szkół innemu podmiotowi ma na celu zlikwidowanie Karty Nauczyciela. Kolejno 
mówca zwracając się do Burmistrza zapytał jak może spojrzeć w oczy tym nauczycielom, 
którzy stracili pracę. 

Odnosząc się do wystąpienia radnego Pan Burmistrz powiedział, iż nauczyciele z 
wcześniej likwidowanych szkół min. Pan Janusz Mazurek, Pani Stanisława Chomyszn, Pan 
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Fryderyk Zaborniak odchodzili, aby młodszym nauczycielom ustąpić miejsca pracy, a 
obecnie nauczyciele, którzy nabyli prawa emerytalne powiedzieli, że nie odejdą. 

Głos zabrał sołtys wsi Stary Lubliniec Jan Bakalarczyk, który zwracając się do 
Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Pana Mariana Pachołka 
zapytał czy przed podjęciem opinii do wszystkich projektów uchwał dotyczących podatku 
konsultował je z rolnikami lub sołtysami.  

Odpowiadając Pan Marian Pachołek powiedział, że Komisja Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego liczy pięciu radnych, którzy podejmują opinie do projektów uchwał, a 
odnośnie podatków powiedział, iż podatek rolny jest na poziomie podatku ubiegłorocznego, 
który był przez Burmistrza konsultowany z rolnikami. 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, że projekt uchwały dotyczący  
obniżenia ceny żyta na 2013 rok był konsultowany z Podkarpacką Izbą Rolniczą. 

Sołtys Janusz Wener zgłosił wniosek, aby przy pracach Komisji uczestniczyli także 
sołtysi. 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn przedstawiła zebranym procedurę 
opiniowania uchwał. 

Glos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który powiedział, iż podatek rolny jest znaczącym  
elementem dochodu budżetu gminy. Mówca zaznaczył, że podatek rolny należy wcześniej 
skonsultować z rolnikami. Ponadto mówca odnosząc się do sołtysów powiedział, że powinni 
z rolnikami rozmawiać o tematach poruszanych na Sesji. 

Głos zabrała Pani Stanisława Chomyszyn, która odnosząc się do posiedzeń Komisji 
powiedziała, iż są one po to, aby przedyskutować pewne sprawy i nie poruszać ich na Sesji, 
jednak obserwuje, że obecnie na Komisjach niektórzy radni nie odzywają się, gdyż chcą na 
sesji dyskusją zabłysnąć.  

Głos w dyskusji zabrał radny Stanisław Myśliwy, który powiedział, iż za realizację 
budżetu odpowiada Burmistrz i proponuje takie stawki podatku, aby budżet się zamknął.  

W dyskusji głos zabrał Zastępca Burmistrza Pan Janusz Mazurek, który odnosząc się do 
wypowiedzi radnego Wojciecha Brozia, iż sołtysi powinni rozmawiać z mieszkańcami na 
tematy poruszane na Sesji powiedział, iż jest to zadanie radnego.   

W dyskusji dotyczącej podatków głos zabrali także radny Pan Marian Pachołek oraz 
sołtys wsi Dachnów Jerzy Zadworny.  

Radny Wojciech Broź zgłosi wniosek, aby wraz z zaproszeniem na Sesję przesyłać 
sołtysom także materiały. 

Pan Burmistrz zabierając głos powiedział, iż w miarę posiadanych środków w budżecie 
gminy zostanie zakupiony sołtysom sprzęt, na który e-mailem będą przesyłane materiały na 
Sesję. 

Sołtys wsi Kowalówka Pan Janusz Weber zgłosił wniosek  o przesuniecie punktu „Wolne 
wnioski i informacje” na początek porządku obrad. 
Odpowiadając pani Stanisława Chomyszyn powiedziała, iż porządek obrad jest zgodny z 
regulaminem pracy Rady. 

 
Ad. XI. Zakończenie obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani 
Stanisława Chomyszyn zamknęła posiedzenie o godz. 1935. 
 
Protokołowała: Barbara Szymanowska 


